
PROTOKÓŁ Nr VIII/11
z Sesji  Rady Miejskiej w Bojanowie odbytej w dniu

25 maja   2011 roku
o godz. 9.00    w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie

=================================================================== 
W sesji uczestniczyli:
• radni Rady Miejskiej w Bojanowie, 
• burmistrz, zastępca burmistrza, skarbnik, radca prawny,
• radny powiatowy: Ireneusz Młynek, 
• sołtysi wsi  (nieobecni: Salamon Karolina – Czechnów, Biernat Andrzej – Sowiny oraz  

Polaszek Dariusz – Szemzdrowo),
• przedstawiciele Zarządów Osiedla Nr 1 i Nr 2 w Bojanowie,
• pracownicy Urzędu Miejskiego,
• kierownicy jednostek organizacyjnych gminy.
• zaproszeni kierownicy lokalnych zakładów pracy,
• przedstawicielka lokalnej prasy – z tygodnika „Życie Rawicza’,
oraz zaproszeni
• Sławomir Rojda – komendant powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Rawiczu,
• Stanisław Walkowiak Komendant Miejsko – Gminny Ochotniczych Straży Pożarnych,
• Rafał Sołtysiak – inspektor ds. Ochotniczych Straży Pożarnych na terenie gminy 

Bojanowo.

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Otwarcia  sesji  dokonał   przewodniczący Rady Miejskiej  w Bojanowie pan Maciej 
Jagodziński. Powitał wszystkich zebranych, a w szczególności panów brygadiera Sławomira 
Rojdę  komendanta  powiatowego  Państwowej  Straży  Pożarnej  w  Rawiczu,  Stanisława 
Walkowiaka  Komendanta  Miejsko –gminnego  OSP oraz  Rafała  Sołtysiaka  inspektora  ds. 
Ochotniczych Straży Pożarnych ponieważ jednym z tematów wiodących sesji będzie ocena 
stanu bezpieczeństwa przeciwpożarowego w gminie Bojanowo.

Przewodniczący Rady stwierdził, iż na ustawowy 15 – osobowy skład Rady 
w sesji uczestniczy 13 radnych (nieobecny radny Franciszek Wieremiejko –zwolnienie  
lekarskie oraz radny Marcin Mróz) co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować
i podejmować prawomocne uchwały. 
Przewodniczący Jagodziński zapytał czy do przedstawionego porządku obrad są jakiekolwiek 
propozycje zmian. 
Burmistrz  Bojanowa pan Józef Zuter  wystąpił  z wnioskiem o wprowadzenie do porządku 
obrad  następujących projektów uchwał:

1. w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości  
niezabudowanej położonej w Gościejewicach,

2. zaciągnięcia zobowiązań w zakresie inwestycji pn. „Remont Domu Kultury w 
Bojanowie wraz z zakupem sprzętu nagłaśniającego”,

3. zaciągnięcia zobowiązań w zakresie inwestycji pn. „Budowa świetlicy wiejskiej w 
Giżynie”,

4. zaciągnięcia zobowiązań w zakresie inwestycji pn. „Przebudowa i remont świetlic  
wiejskich: Trzebosz, Zaborowice, Wydartowo I, Golina Wielka, Gościejewice”,
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Wprowadzenie przedmiotowych zmian zostało poddane pod głosowanie – za zmianą 
w porządku  obrad  głosowali  wszyscy  obecni  na  sesji  radni  –  13  „za”  (nieobecny  radny  
Franciszek Wieremiejko i radny Marcin Mróz).
 
Po wprowadzonych zmianach porządek obrad przedstawia się następująco.
1.Otwarcie Sesji Rady Miejskiej oraz stwierdzenie prawomocności obrad.
2.Przedstawienie porządku obrad VIII   Sesji Rady Miejskiej.
3.Przyjęcie protokółu Nr VII/11  z sesji odbytej w dniu 27 kwietnia  2011 roku .
4.Zapytania radnych.
5.Informacja  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  o  działaniach  podejmowanych  w  okresie 
międzysesyjnym.
6.Informacja  Burmistrza  Bojanowa  o  pracy   w  okresie  międzysesyjnym  i  o  wydanych 
zarządzeniach.
7.Opiniowanie materiałów dotyczących:

1) stanu bezpieczeństwa przeciwpożarowego w gminie Bojanowo,
2) przygotowania placówek szkolnych i  pozaszkolnych do realizacji  wypoczynku dla  

dzieci i młodzieży,

8. Podjęcie uchwał w sprawie:

1)wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  na  okres  5  lat  nieruchomości  niezabudowanych  
położonych w Gołaszynie,
2)nieodpłatnego  przejęcia  od  Agencji  Nieruchomości  Rolnych  Oddział  Terenowy  w  
Warszawie na rzecz Gminy nieruchomości niezabudowanej położonej w Kawczu,
3)wieloletniego  programu gospodarowania  mieszkaniowym zasobem Gminy  Bojanowo na  
lata 2011 – 2015,
4)określenia deklaracji podatkowych oraz informacji podatkowych,
5)zniesienia jednostek pomocniczych Osiedle Nr 1 i Osiedle Nr 2 funkcjonujących na terenie  
miasta Bojanowa,
6)utworzenia „Osiedle Bojanowo” jako jednostki pomocniczej Miasta  Bojanowa,
7)Statutu Osiedla Bojanowo,
8) wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości niezabudowanej  
położonej w Gościejewicach,
9)zaciągnięcia zobowiązań w zakresie inwestycji pn. „Remont Domu Kultury w Bojanowie  
wraz z zakupem sprzętu nagłaśniającego”,
10)zaciągnięcia zobowiązań w zakresie inwestycji pn. „Budowa świetlicy wiejskiej w 
Giżynie”,
11)zaciągnięcia zobowiązań w zakresie inwestycji pn. „Przebudowa i remont świetlic  
wiejskich: Trzebosz, Zaborowice, Wydartowo I, Golina Wielka, Gościejewice”,
12)zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2011 – 2023,
13)zmian budżetu na 2011 rok.

9. Odpowiedzi na zapytania radnych.
10. Wolne głosy i wnioski.
11. Zakończenie.

Do pkt. 3.Przyjęcie protokółu Nr VII/11  z sesji odbytej w dniu 27 kwietnia  2011 roku .

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 27 kwietnia 2011 
roku nie wpłynęły żadne uwagi pisemne i ustne przewodniczący obradom zaproponował, aby 
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protokołu nie odczytywać. Za propozycja przewodniczącego Jagodzińskiego opowiedzieli się 
wszyscy obecni  na sesji  radni  –  13 „za” (nieobecni  radni:  Franciszek Wieremiejko  oraz  
Marcin Mróz). Reasumując powyższe protokół Nr VII/11 z sesji, która odbyła się w dniu 
27 kwietnia 2011 roku przyjęto bez odczytywania.

Do pkt. 4.Zapytania radnych.

Radny powiatowy, dyrektor Gimnazjum im. gen. Dezyderego Chłapowskiego 
w Bojanowie pan Ireneusz Młynek poprosił o interwencje Burmistrza Bojanowa w sprawie 
dotyczącej prac związanych z budową drogi ekspresowej S5. Kierowcy szkolnych autobusów 
skarżą  się,  iż  pracownicy  dowożący  ziemię  i  materiały  na  plac  budowy  (samochodami 
ciężarowymi),  nie  przestrzegają przepisów i w związku z tym dochodzi  do potencjalnych 
zagrożeń na trasach przewożących dzieci i młodzież do szkół. W dniu dzisiejszym doszło do 
urwania lusterka w jednym z autobusów.
Burmistrz  Zuter  obiecał  zająć  się  powyższą  sprawą,  będzie  interweniował  w  firmie 
odpowiedzialnej za prace na S „5”.

Do pkt. 5 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym.

Przewodniczący  pan Maciej Jagodziński zapoznał zebranych z reprezentacją Rady
Miejskiej w Bojanowie w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 
2 do niniejszego protokołu.

Do pkt 6.Informacja Burmistrza Bojanowa o pracy  w okresie międzysesyjnym 
i o wydanych zarządzeniach.

W okresie międzysesyjnym Burmistrz Bojanowa wydał następujące zarządzenia:

Zarządzenie Nr 28/11 Burmistrza Bojanowa z dnia 29 kwietnia 2011 roku w sprawie zmian  
budżetu na 2011 rok,
Zarządzenie  Nr  29/11  Burmistrza  Bojanowa  z  dnia  29  kwietnia  2011  roku  w  sprawie  
ogłoszenia  konkursu  na  stanowisko  dyrektora  Szkoły  Podstawowej  im.  Bł.  Edmunda  
Bojanowskiego w Bojanowie,
Zarządzenie  Nr  30/11Burmistrza  Bojanowa z  dnia  17  maja  2011 roku  w sprawie  zmian  
budżetu na 2011 rok.

Burmistrz  Zuter  zapoznał  zebranych  z  reprezentacją  gminy  w okresie  międzysesyjnym  – 
informacja pisemna stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.
W uzupełnieniu swojego sprawozdania  Burmistrz poinformował uczestników sesji, iż 
z Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddziału w Poznaniu wpłynęło pismo 
dotyczące przejęcia przez  Bojanowo drogi nr 5 przebiegającej przez naszą gminę (oczywiście 
po ukończeniu budowy drogi ekspresowej S5). Włodarz gminy wyraził swoją dezaprobatę do 
powyższej  propozycji,  sugerując,  iż  „5”  powinna  zostać  zakwalifikowana  jako  droga 
wojewódzka.
Drugą kwestią, o której poinformował Burmistrz Zuter była reaktywacja spółek wodnych. 
W powyższej sprawie odbyło się spotkanie z sołtysami naszej gminy, w którym uczestniczył 
pan Tomasz Lamperski ze Starostwa Powiatowego w Rawiczu oraz pan Janusz Wielebski 
przedstawiciel  Związku Spółek Wodnych  w Miejskiej  Górce.  Walne  zgromadzenie  zwoła 
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ostatni przewodniczący Gminnego Związku Spółek Wodnych w Bojanowie pan Krzysztof 
Przewłocki.
Pytań do przedstawionej przez Burmistrza Zutera informacji nie było, w związku 
z powyższym przewodniczący obrad przystąpił do realizacji kolejnego punktu sesji. 

Do pkt. 7.Opiniowanie materiałów dotyczących:
1) stanu bezpieczeństwa przeciwpożarowego w gminie Bojanowo,  
2) przygotowania placówek szkolnych i  pozaszkolnych do realizacji  wypoczynku dla   

dzieci i młodzieży,

do pkt. 1 stan  bezpieczeństwa przeciwpożarowego w gminie Bojanowo,

W  VIII  sesji   uczestniczył  na  zaproszenie  przewodniczącego  Rady  Miejskiej  pan 
Sławomir Rojda Komendant Powiatowy Państwowej Straży Pożarnej w Rawiczu. Zapoznał 
zebranych ze statystyką zdarzeń w powiecie analogicznie do lat poprzednich – informacja 
pisemna stanowi załącznik nr 4 do protokołu. Pytań do komendanta Rojdy nie było.

Na  posiedzeniu  Komisji  Stałych  Rady  w  dniu  25  maja  br.  pracownik  Urzędu 
Miejskiego w Bojanowie pan Rafał Sołtysiak, inspektor odpowiedzialny za sprawy związane 
z  przedmiotową  tematyką  bardzo  szczegółowo  omówił  stan  bezpieczeństwa 
przeciwpożarowego w naszej gminie; wyjaśnił wiele kwestii nie ujętych w sprawozdaniu i 
wyczerpująco odpowiedział na zadane mu pytania. Pisemna informacja przygotowana przez 
pana Rafała Sołtysiaka stanowi załącznik nr 5 do protokołu.

Panie  i  Panowie  radni  pozytywnie,  jednogłośnie  –  13  głosami  „za”  zaopiniowali 
przedstawiony materiał. 

do pkt. 2 przygotowanie  placówek szkolnych i pozaszkolnych do realizacji wypoczynku dla  
dzieci i młodzieży,

W  związku  z  tym,  iż  przedmiotowy  temat  został  przedstawiony  na  posiedzeniu 
Komisji Stałych Rady w dniu 25 maja br. Informacje zaopiniowano pozytywnie, jednogłośnie 
13 głosami „za” (nieobecni radni: Franciszek Wieremiejko oraz Marcin Mróz) załącznik nr 5 
do niniejszego protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
1)wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  na  okres  5  lat  nieruchomości  

niezabudowanych  położonych w Gołaszynie,

Projekt  przedmiotowej  uchwały  został  omówiony  na  posiedzeniu  Komisji  Stałych 
Rady;  w  dniu  23  maja  2011  roku,  pytań  nie  było,  przewodniczący  obradom  zarządził 
głosowanie nad przedmiotowym aktem prawnym.
Za podjęciem  Uchwały Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 25 maja 2011 roku w sprawie  
wyrażenia  zgody  na  wydzierżawienie  na  okres  5  lat  nieruchomości  niezabudowanych 
położonych w Gołaszynie, głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 13 „za” (nieobecni radni: 
Franciszek Wieremiejko i Marcin Mróz). Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu.
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Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
2)nieodpłatnego przejęcia od Agencji Nieruchomości Rolnych Oddział Terenowy w  

Warszawie na rzecz Gminy nieruchomości niezabudowanej położonej w Kawczu,

Projekt  przedmiotowej  uchwały  został  omówiony  na  posiedzeniu  Komisji 
Stałych Rady; w dniu 23 maja 2011 roku, pytań nie było, przewodniczący obradom zarządził 
głosowanie nad przedmiotowym aktem prawnym.
Za podjęciem  Uchwały Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 25 maja 2011 roku w sprawie  
nieodpłatnego przejęcia od Agencji Nieruchomości Rolnych Oddział Terenowy w Warszawie  
na  rzecz  Gminy  nieruchomości  niezabudowanej  położonej  w  Kawczu, głosowali  wszyscy 
obecni na sesji radni – 13 „za” (nieobecni radni: Franciszek Wieremiejko i Marcin Mróz). 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
3)wieloletniego  programu  gospodarowania  mieszkaniowym  zasobem  Gminy  

Bojanowo na lata 2011 – 2015,

Projekt  przedmiotowej  uchwały  został  omówiony  na  posiedzeniu  Komisji  Stałych 
Rady;  w  dniu  23  maja  2011  roku,  wnioskowane  poprawki  naniesiono,  przewodniczący 
obradom zapytał czy istnieje konieczność odczytania tak obszernego aktu prawnego. Radni 
jednogłośnie – 13 głosami „za” opowiedzieli się za nie odczytywaniem projektu uchwały, 
w związku z powyższym przystąpiono do głosowania.
Za Uchwałą Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 25 maja 2011 roku w sprawie wieloletniego  
programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem Gminy Bojanowo na lata 2011 – 2015 
głosowali wszyscy obecni na sesji radni 13 „za” (nieobecni radni: Franciszek Wieremiejko 
oraz Marcin Mróz). Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
4)określenia deklaracji podatkowych oraz informacji podatkowych,

Projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia Komisji Stałych Rady w dniu 23 maja 
2011  roku.  Pytań  nie  było,  po  odczytaniu  przez  przewodniczącego  Jagodzińskiego  treści 
uchwały przystąpiono do głosowania.
Za podjęciem  Uchwały Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 25 maja 2011 roku w sprawie  
określenia deklaracji podatkowych oraz informacji podatkowych, głosowali wszyscy obecni 
na  sesji  radni  –  13  „za”  (nieobecni  radni:  Franciszek  Wieremiejko  oraz  Marcin  Mróz). 
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
5)zniesienia jednostek pomocniczych Osiedle Nr 1 i Osiedle Nr 2 funkcjonujących  

na terenie miasta Bojanowa,

Projekt uchwały był przedmiotem posiedzenia Komisji Stałych Rady w dniu 23 maja 
2011  roku.  Pytań  nie  było,  po  odczytaniu  przez  przewodniczącego  Jagodzińskiego  treści 
uchwały przystąpiono do głosowania. Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Bojanowie z 
dnia 25 maja 2011 roku w sprawie zniesienia jednostek pomocniczych Osiedle Nr 1 i Osiedle 
Nr 2 funkcjonujących na terenie miasta Bojanowa głosowało 13  radnych (nieobecni radni: 
Franciszek Wieremiejko i Marcin Mróz). Uchwała stanowi  załącznik nr 10 do niniejszego 
protokołu. 

5



Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
6)utworzenia „Osiedle Bojanowo” jako jednostki pomocniczej Miasta  Bojanowa,

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji w dniu 23 maja br. Uwag 
nie wniesiono. Po odczytaniu przez przewodniczącego Rady treści uchwały przystąpiono do 
głosowania. Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 25 maja 2011 roku 
w sprawie utworzenia „Osiedle Bojanowo” jako jednostki pomocniczej Miasta  Bojanowa, 
głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 13 „za” (nieobecni radni: Franciszek Wieremiejko 

i Marcin Mróz). Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
7)Statutu Osiedla Bojanowo,

Przed  przystąpieniem  do  podjęcia  przedmiotowej  uchwały  przewodniczący  Rady 
Maciej Jagodziński zapytał Państwa radnych – cyt. „czy istnieje konieczność odczytywania 
treści projektu uchwały?”. W związku z tym,  iż powyższy akt prawny  został szczegółowo 
omówiony na posiedzeniu  wspólnym Komisji,  radni  jednogłośnie  opowiedzieli  się  za  nie 
odczytywaniem jego  treści – 13 „za” (nieobecni radni: Franciszek Wieremiejko oraz Marcin 
Mróz). Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 25 maja 2011 roku w 
sprawie  Statutu  Osiedla  Bojanowo  głosowali  wszyscy  obecni  na  sesji  radni  –  13”za” 
(nieobecni radni: Franciszek Wieremiejko oraz Marcin Mróz). Uchwała stanowi załącznik nr 
12 do niniejszego protokołu. 

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
8) wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargowej nieruchomości  

niezabudowanej położonej w Gościejewicach,

Projekt uchwały został omówiony na posiedzeniu Komisji Stałych w dniu 23 maja br. 
Po  odczytaniu  przez  przewodniczącego  Jagodzińskiego  jego  treści  przystąpiono  do 
głosowania. 
Za podjęciem uchwały głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 13 „za’ (nieobecni radni: 
Franciszek Wieremiejko i Marcin Mróz). Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 25 
maja  2011  roku  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  sprzedaż  w  formie  przetargowej 
nieruchomości  niezabudowanej  położonej  w Gościejewicach  stanowi  załącznik  nr  13 do 
niniejszego protokołu. 

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
9)zaciągnięcia zobowiązań w zakresie inwestycji pn. „Remont Domu Kultury w  

Bojanowie wraz z zakupem sprzętu nagłaśniającego”,
Projekt uchwały omówiono na posiedzeniu Komisji Stałych w dniu 23 maja br.

Pytań nie było. Po odczytaniu przez przewodniczącego  obrad treści uchwały 
przystąpiono do głosowania. Za jej podjęciem głosowali wszyscy radni – 13 „za” (nieobecni 
radni: Franciszek Wieremiejko oraz Marcin Mróz). Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie 
z dnia 25 maja 2011 roku w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w zakresie inwestycji pn. 
„Remont Domu Kultury w Bojanowie wraz z zakupem sprzętu nagłaśniającego”, stanowi 
załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.
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Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
10)zaciągnięcia zobowiązań w zakresie inwestycji pn. „Budowa świetlicy wiejskiej w  

Giżynie”,

Projekt uchwały omówiono na posiedzeniu Komisji Stałych w dniu 23 maja br.
Pytań nie było. Po odczytaniu przez przewodniczącego  obrad treści uchwały 

przystąpiono do głosowania. Za jej podjęciem głosowali wszyscy radni – 13 „za” (nieobecni 
radni: Franciszek Wieremiejko oraz Marcin Mróz). Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie 
z dnia 25 maja 2011 roku w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w zakresie inwestycji pn. 
„Budowa świetlicy wiejskiej w Giżynie” stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
11)zaciągnięcia zobowiązań w zakresie inwestycji pn. „Przebudowa i remont świetlic  

wiejskich: Trzebosz, Zaborowice, Wydartowo I, Golina Wielka, Gościejewice”,

Projekt uchwały omówiono na posiedzeniu Komisji Stałych w dniu 23 maja br.
Pytań nie było. Po odczytaniu przez przewodniczącego  obrad treści uchwały 

przystąpiono do głosowania. Za jej podjęciem głosowali wszyscy radni – 13 „za” (nieobecni 
radni: Franciszek Wieremiejko oraz Marcin Mróz). Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie 
z dnia 25 maja 2011 roku w sprawie zaciągnięcia zobowiązań w zakresie inwestycji pn. 
„Przebudowa i remont świetlic wiejskich: Trzebosz, Zaborowice, Wydartowo I, Golina 
Wielka, Gościejewice” stanowi załącznik nr 16 do protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
12)zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2011 – 2023,

W związku z tym, iż od posiedzenia Komisji Stałych Rady, które odbyło się w dniu 
23  maja  br.  nastąpiła  zmiana  w  dziale  900,  rozdziale  90001,  paragrafie  6050-  Budowa 
przydomowej  oczyszczalni  ścieków w Karolewie – wartość kosztorysowa była  o 20.000,- 
niższa od kosztu zadania dokonano adekwatnych zmian w paragrafach uchwały Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Bojanowo na lata 2011 – 2023.
Za zmianami głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 13 „za” (nieobecni radni: Franciszek 
Wieremiejko oraz Marcin Mróz). Uchwała została podjęta. Uchwała Rady Miejskiej 
w Bojanowie z dnia 25 maja 2011 roku w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Bojanowo na lata 2011 – 2023 stanowi załącznik nr 17 do protokołu.

Do pkt. 8 Podjęcie uchwał w sprawie:
13)zmian budżetu na 2011 rok.

Konsekwentnie do zmian wprowadzonych do uchwały dotyczącej Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Bojanowo  korekt dokonano również w uchwale w sprawie zmian budżetu 
na 2011 rok. Po odczytaniu jej treści przez przewodniczącego obrad przystąpiono do 
głosowania. 
Za podjęciem Uchwały Rady Miejskiej w Bojanowie w sprawie zmian budżetu gminy na 
2011 rok  głosowali wszyscy obecni na sesji radni – 13 „za” (nieobecni radni Franciszek 
Wieremiejko i Marcin Mróz). Uchwała stanowi załącznik nr 18 do protokołu.

Do pkt. 9. Odpowiedzi na zapytania radnych.
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Odpowiedzi na zapytanie radnego powiatowego Ireneusza Młynka, dyrektora Gimnazjum w 
Bojanowie udzielił Burmistrz Józef Zuter na bieżąco, w związku  z powyższym przystąpiono 
do realizacji punktu 10.

Do pkt. Wolne głosy i wnioski.

Jako pierwszy głos zabrał przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie pan Maciej 
Jagodziński, który podzielił się z uczestnikami sesji wrażeniami z pobytu w miejscowości 
Zoziw na Ukrainie, gdzie gościł podczas wyjazdu studyjnego zorganizowanego przez 
Wielkopolski Ośrodek Kształcenia i Studiów Samorządowych w Poznaniu.
Pan Jagodziński nie krył zachwytu nad gościnnością, szczerością i niezwykłym przyjęciem 
przez  mieszkańców tych terenów. Przewodniczącego urzekła uroda przyrody, niezwykła i 
obfita zieleń, przepiękne krajobrazy. Niestety, wizyta we Lwowie rozczarowała szefa Rady. 
Więcej pozytywnych emocji wywołały wizyty w małych miejscowościach. Pan Jagodziński 
wyraził chęć ponownej wizyty w tych stronach.
Drugą osobą, która zabrała głos na sesji był odchodzący na emeryturę dyrektor Szkoły 
Podstawowej w Bojanowie pan Leszek Stark. Przekazał na ręce Burmistrza Bojanowa 
archiwalne akta dotyczącą działalności szkoły, a mianowicie:

1. Kronika Szkoły pisana w języku niemieckim obejmująca lata od 1832 roku do 1853 
roku,

2. Protokoły zebrań rady pedagogicznej pisane w języku niemieckim obejmujące lata od 
1853 roku do 1885 roku,

3. Kronikę Szkoły pisaną w języku niemieckim obejmującą lata od 1914 roku do 1932 
roku,

4. Księgę uczniów od 1908 roku do 1933 roku (szkoła. niemiecka),
5. księga uczniów od 1920 roku do 1933 roku (szkoła katolicka),
6. Księga uczniów lub zbiór arkuszy ocen w języku niemieckim od 10.04.1908 roku do 

18.03.1910 roku,
7. Księgę protokołów zebrań Rady Szkolnej Miejscowej od 10.05.1927 roku do 

23.02.1935 roku w języku,
8. Kronikę szkoły pisaną w języku niemieckim obejmującą lata od 1873 do 1920 roku,
9. Księgę uczniów od 1879 do 1908 roku,
10. Księgę uczniów od 1908 roku do 1923 roku.

Wykaz stanowi załącznik nr 19 do protokołu.

Radny Zygmunt Maćkowiak zapytał obecnych na sesji przedstawicieli Izby Rolniczej czy 
można  składać wnioski dotyczące odszkodowań za straty związane z majowymi 
przymrozkami.
Członek Izby Rolniczej pan Łucjan Wojciechowski obiecał wyjaśnić sprawę i poinformować 
zainteresowanych.

Drugie pytanie radnego Maćkowiaka dotyczyło wykaszania rowów w naszej gminie – 
Burmistrz Zuter wyjaśnił, iż jesteśmy w trakcie wykaszania poboczy.

Korzystając z okazji Burmistrz poinformował zebranych, iż w miejscowości 
Gościejewice, ze środków pochodzących z funduszu sołeckiego pobudowano plac zabaw na 
terenie należącym do wspólnoty mieszkaniowej „Alternatywy „ . Na zebraniu tejże wspólnoty 
większość mieszkańców wyraziła zgodę na lokalizację powyższej inwestycji; niestety jedna 
osoba była przeciwna i w tej chwili wyraża protest – naciskając na likwidację placu. Jak 
podkreślił Burmistrz warunki związane z wyrażeniem zgody zostały spełnione – za 
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użyczeniem terenu  opowiedziała się zdecydowana większość mieszkańców. Staramy się 
przedmiotową sprawę wyjaśnić i doprowadzić do pozytywnego finału – zakończył swą 
wypowiedź Burmistrz Zuter.

Jako ostatni głos zabrał przewodniczący Maciej Jagodziński, który przedstawił 
zebranym kwestię dowozu dzieci do szkół, a ściślej nauczycieli ,którzy korzystali z okazji 
dojazdu do pracy autobusem szkolnym. Do tej pory nikomu to nie przeszkadzało. W chwili 
obecnej jest to niemożliwe, gdyż była interwencja policji w powyższej sprawie i branie 
odpowiedzialności za bezpieczeństwo osób korzystających z dowozów jest bezdyskusyjne. 
Do dojazdu autobusem szkolnym są uprawnione dzieci oraz osoby sprawujące nad nimi 
opiekę; „nikt nie będzie brał odpowiedzialności za bezpieczeństwo osób, które nie są 
upoważnione do tej formy transportu; ani ja ani kierowca autobusu” zakończył temat 
Burmistrz.

Do pkt. 11. Zakończenie.

W związku z wyczerpaniem porządku sesji przewodniczący Rady pan Maciej 
Jagodziński dziękując wszystkim za przybycie zamknął obrady – godz.12.00.

Przewodniczący Rady
Protokólant 
Beata Sikora (-) Maciej Jagodziński
inspektor
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